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Ponownie zwracam sig z uprzejm4 proSbQ w imieniu

mieszkaric6w ulicy Bobrownickiej (okolice posesji ff 94,96,96C

i dalej) oraz ulicy Malwowej naZawislu o umieszczenie w bud2ecie

Miasta Wloclawek na rok 2017 utwardzenia nawierzchni4 bitumicm4

tych ulic. S4 to kr6tkie uliczki, ale po opadach deszczujest problem

z dojazdem do posesji.

Mieszkancy od lat oczekuj 4rozwi4zania tego problemu,

dlatego najwylszaporazaj1c sig tymi ulicami.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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